

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll DS#5

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll_5#DS_2025-04-29.pdf

Storlek: 217141 byte

Hashvärde SHA256:

906962eff5fafc9f4a86e6dc02ad0f8572520a1d0333dc21554200ce0d4b29fa

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

FREDDIE DAMGAARD

Signerat med BankID 2025-05-10 17:24 Ref: 0196bacc-0e6d-74ac-b117-f1ed69067c05

SARA SANDBERG

Signerat med BankID 2025-05-08 10:05 Ref: 0196aeed-b363-7534-b8a0-4e45a2ea6408

MATHIAS EKLÖF

Signerat med BankID 2025-05-07 18:23 Ref: 0196ab8f-1adc-71de-b7a3-c5e8e5531eca





Protokoll styrelsemöte

#DS 5, 2025-04-29, Göteborgs scoutdistrikt

Datum: 2025-04-29

Plats: Scouternas Hus kl: 18.00 - 21.45

Närvarande:

Mathias Eklöf	ME
Sara Sandberg	SaSa
Freddie Damgaard	FD
Johan Holst	JH
Anders Dahlgren	AD
Rickard Heed	RH
Christoffer Thorsell	CT

Närvarande digitalt:

Jeanette Hallin	JeHa
-----------------	------

Ej närvarande:

Anmält förhinder:

Carin Gerefalk	CG
Caroline Duell	CD

1 Incheckning

Togs muntligen

2 Inledning

2.1 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutar:



Att välja Sara Sandberg till mötesordförande.

2.2 Val av mötessekreterare

Styrelsen beslutar:

Att välja Mathias Eklöf till mötessekreterare.

2.3 Genomgång av föregående mötesprotokoll

Senaste mötesprotokollet går igenom, DS #4. Protokoll signeras digitalt.

Styrelsen lägger protokollet till handlingarna

2.4 Val av person att jämte mötesordförande justera protokollet

Styrelsen beslutar:

Att välja Freddie Damgaard till protokolljusterare.

2.5 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutar:

Att fastställa den föreslagna föredragningslistan.

2.6 Noterande av eventuella per capsulam-beslut

SaSa / ME

Inga capsulam- beslut.

3 Ekonomi

JeHa

3.1 Aktuellt läge

Vi har fått handlingar från bokföringsfirman för året så här långt. Vi bearbetar dessa.

JeHa har dialog med bokföringsfirman kring rapporter till våra råd.

3.2 Medlemsavgiften

Utgår.

3.3 Bidrag

Utgår.

3.4 Västgöta Södra (del av kansliroll, 15%)

Arbetet fortlöper.

3.5 Stiftelsen

Inget möte kring ekonomi sedan förra mötet.

Datum för nästa möte ej fastställt.

Nytt samarbetsavtal är signerat 22/4.



4 Rapporter

4.1 Kansli

ME

Kansliet kommer vara stängt v29, 30, 31.

Schema för hantering av info- mail, faktura- mail, postlåda.

4.2 Kragenäs

JeHa/CT

Vipp lite tekniska problem – JeHa fortsätter undersöka hur vi löser det enklast. SEB verkar inte ha Vipps uppsatt för företag ännu.

Dialogen fortsätter kring blå containern. Även en av de gamla säljs av. Vi får se över behovet framåt. DS- representanter undersöker framtida behov med Kragenäsrådet. Behovet av kylcontainer inför sommaren utreds samtidigt. Beroende på behov ser vi över de ekonomiska förutsättningarna.

Hinderbanan är nedmonterad. DS- representanter undersöker med Kragenäsrådet om det finns tankar på att återuppbygga eller ersätta denna, i egen regi, eller med runtresande ”grupp”.

Vindskydden är färdigställda.

Två säsongsanställda är klara för i sommar.

4.2.1 Vad får man som engagerad

Diskussion kring vad vi ger till våra engagerade i våra råd. Diskussion kring någon form av intyg eller diplom som visar att man varit engagerad i distriktet.

4.2.2 Uppdrag från stämman HT24: Mål och vision

Finns en projektplan uppsatt, innehållande styrgrupp, projektgrupp samt start för en referensgrupp.

Styrgruppen består av två medlemmar från DS, två från GSS, två från Kragenäsrådet.

Vi har haft ett första möte kring mål och vision inför stämman i styrgruppen.

Nästa möte bokat till 6/5.

4.3 Mandalayrådet

FD/ SaSa

Många av seglingarna har inte blivit fyllda, ännu inga 3-dagars som fyllts. Mandalayrådet jobbar med sin kommunikation med att få ut information och fylla dessa seglingar med scouter.

Arbete med att hitta engagerade som kan vara skeppare och styrman fortsätter framåt.

Oklart om vi kommer kunna ha Mandalay hos Kragenäs i sommar som önskat.

DS- representanter lyfter frågan ytterligare för att se hur vi kan komma vidare och hur vi kan stötta.

Representanter för Mandalayrådet deltog på Badkarsracet för att försöka synas och lyfta intresset för Mandalay. Bra respons från de man hade samtal med.



4.4 RUT

RH

Enklare arrangemang på St. George, planering för nästa arrangemang under maj månad har påbörjats.

DS har påbörjat arbetet med att ta fram enklare mallar för mindre arrangemang för RUT.

DS ser på möjligheterna att hjälpa till att ta fram rekryteringsmaterial.

4.5 Ledarhajken

Bordläggs till nästa möte.

4.6 St. Georgefirandet (april)

Genomfördes och var väldigt lyckat. Uppskattningsvis 500 deltagare.

RUT deltog och grillade hamburgare för utmanare och rover.

4.7 Äventyret (maj)

CD

Bordläggs till nästa möte.

4.8 Hajk-DM (sept)

CD

Bordläggs till nästa möte.

4.9 Höstfesten (okt)

Bordläggs till nästa möte.

4.10 Västra Klumpen - Leda Väst, Scout i Väst mm

ME

Årsmöte 26/5 18.00

Diskussion kring upplägget i föreningen, tid för nästa möjliga läger samt diskussion kring eventuell finansiering från medlemmarna (distrikten).

4.11 Stämman Höst och Vår

JH

Huvudhandlingar, verksamhetsberättelse samt revisionsberättelse saknas fortsatt. Beräknas laddas upp till 8/5.

Arbetsmöte bokat för att följa upp.

4.12 Kårträff 5/5

Fokus kassörer – det har skapats en teamsgrupp.

Mötet ändras till att vara digitalt.



5 Besluts punkter

5.1 Förfrågan om att hyra distriktets PA-anläggning

ME kontaktar Kansliet. Vi skriver ett avtal för att hantera eventuella skador och hyr ut för 500 SEK.

DS behöver få information och godkänna inför varje uthyrning.

5.2 Förfrågan om DS deltagande med kontroll på Äventyret

DS undersöker kalendern närmare och återkoppling sker till Äventyret under veckan. Finns ingen möjlighet att hålla en kontroll, men skall försöka ex. bjuda på fika eller liknande.

6 Nytt och diskussionspunkter

Arbetshelg 13- 15/6.

7 DS-Planner och Kansli-Planner

Bordläggs till nästa möte.

8 Avslutning

8.1 Kommande möte

Nästa styrelsemöte äger rum helgen 13-15 juni, hemlig plats.

8.2 Reflektion

En reflektionsrunda genomfördes som avrundning av mötet.

8.3 Mötet avslutas

Då intet annat fanns att behandla avslutade mötesordförande SaSa mötet och tackade för ett bra möte.

Mathias Eklöf

Mathias Eklöf
Mötessekreterare

Justeras

Sara Sandberg

Sara Sandberg

Freddie Daamgard

Freddie Daamgard



Mötesordförande

Protokollsjusterare

Detta protokoll är signerat digitalt och saknar därför underskrifter. För signaturer se i stället tillhörande signaturbilaga

